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Dagsorden 
Ad 1) Godkendelse af dagsorden v. JH (1 min.) 

Dagsorden godkendes med mindre rettelser til hhv. pkt. 6, 8 og 12.  
 

Ad 2) Velkommen til nye medlemmer i SN v. JH (4 min) 
JH byder velkommen til nye medlemmer og informerer kort om 
rammerne for SN ift. bl.a. sagsbehandling og tavshedspligt.  

 
Ad 3) Valg til næstforperson (studrep.) v. JH (5 min) 

JB stiller op og vælges ved fredvalg. MS opdaterer 
hjemmesiden.  

 
Ad 4) Valg af studenterrep. til HUM studiemiljøforum v. MS (5 min) 



 

SIDE 2 AF 4 TS stiller op og vælges ved fredsvalg. MS orienterer HUM.  
  

Ad 5) Afrapportering af undervisningsevalueringsberetninger fra E22 v. 
JH (5 min) 
MF informerer kort om beretningen og hvordan der er arbejdet 
med den. SL tilføjer at der ved et kommende møde vil blive talt 
nærmere om hvordan det enkelte FAU skal videregive relevant 
information. SG nævner at TEACH har en anden evalueringsmodel 
og ønsker at det bliver taget op som punkt ved senere møde.  
Nævnet ønsker desuden at genbesøge kommunikationsformen så 
det sikres, at studerende ved, hvem de skriver til og at rapporterne 
udarbejdes generisk og uden personnære kommentarer.  
 
SN-beslutning: Undervisningsevalueringsrapporten godkendes. 
Nævnet besulutter desuden at der til april-mødet skal sættes tid af 
til at drøfte evalueringsmodeller og -muligheder.  

 
Ad 6) Informationer fra SN-forperson (10 min) 

a. Opfølgning på KB/IKK og Mads Risum 
b. Meddelelse om kvote 2-udvalg 
c. Info om SN-grupperummet 

 
JH informerer om kommunikationen med KB angående Mads 
Risums flytning fra IKK. Det nævnes, at det er et savn at 
semesterhylderne ikke længere er at finde.  
JH orienterer om at kvote 2-udvalgene til Kunst, Litt. og Musik er 
nedsat og informerer desuden om at FAU skal vælge model for 
kvote 2-udvælgelsesproces og melde tilbage senest 3. marts. SL 
minder om at kvote 2-processen er en del af UL opgave-
porteføljen. 
JH orienterer om den nye struktur i SN-grupperummet, og 
opdelingen af binders i hhv. personfølsomme og ikke-
personfølsomme oplysninger.  
Sidst nævnes et brobygningsprojekt med gymnasieskolen som Mette 
Obling er tovholder på og som SN vil blive inddraget i på et senere 
tidspunkt.  

 
Ad 7) Forslag til rettelse i musik/tilvalg-STO v. JH (5 min) 

På baggrund af en uklar ordlyd vedr. vejledning ved fri 
hjemmeopgave i tilvalgsstudieordningen har musik 
forslag til en rettelse der sikrer at ordlyden er tydelig, samt at STO 
er strømlinet på tværs af instituttets andre STO'er.  
 



 

SIDE 3 AF 4 SN-beslutning: det ønskes at evt. rettelser samles og 
godkendes til juni-mødet, så det kan komme med i næste STO-rul.  

 
Ad 8) Planlægning af kommende møder v. MS + JH (5 min.) 

MS orienterer om de kommende møder, hvor martsmødet er 
udvidet til et seminar og aprilmødet flyttes for at undgå at ramme  
påskeferien.  
 
JH viser det foreløbige program til seminardagen d. 1. marts med 
henblik på at sikre nævnets indflydelse på programlægningen.  
 
SN-beslutning: Efter seminaret d. 1. marts bookes SN til et kort 
ordinært møde kl. 15.-15.30  til evt. hastesager. Senest en uge før 
afgøres det om mødet fastholdes. MS sender desuden forslag til ny 
dato for april-mødet så det ikke falder oven i påskeferieugen.  

 
Ad 9) Valg af SN-rep. (VIP) til arbejdsgruppe vedr. APV-opfølgning 

(organisering af arbejde). v. SL (5 min) 
SL orienterer om baggrunden for nedsættelse af arbejdesgruppen 
og informerer om det forventede arbejde. Nævnet foreslår at 
SG deltager som repræsentant, hvilket hun er indforstået med.  
 

Ad 10) Studentersager v. MS (20 min) 
a. Genåbning af ramme + 4. eksamensforsøg (KA) 
b. Speciale før 60 ECTS 
c. Max studietid (KA) 
d. Max studietid (KA) 
e. Max studietid + forlængelse af specialekontrakt 
f. Max studietid + forlængelse af specialekontrakt 
g. Max studietid + forlængelse af specialekontrakt 

 
Der refereres ikke fra studentersager.  
 
SN-beslutning: nævnet imødekommer ansøgningerne 10b-g. Da 
ansøger 10a ikke er indskrevet, vælger nævnet at afvise 
ansøgningen og henviser i stedet til muligheden for at søge om 
genindskrivning ved senere tidspunkt. 

 
Ad 11) Drøftelse af mulighed for mundtligt specialeforsvar på IKK v. JH 

(15 min) 
JH orienterer om rektors brev om evt. genindførelse af det 
mundtlige specialeforsvar som skal drøftes på FFS. Nævnet drøfter 
de forskellige fordele og ulemper - både økonomiske og 



 

SIDE 4 AF 4 tidsmæssige. Samtidig er der også både fordele og ulemper set fra 
de studerendes side, som desuden understreger at ønsket om at 
genindføre det mundtlige specialeforsvar i høj grad er er et udtryk 
for Studenterrådets holdning. 

 
Ad 12) Orienteringspunkt v. SL (10 min) 

a. Pilotprojekt fra CIP  
b. Det videre arbejde med uddannelseslandskabet  
c. Uddannelsesstrategiske pejlemærker 

 
SL orienterer om at CIP vil afholde workshops til foråret som  
Pilotprojekt, og orientererer desuden om at der foreligger nogle 
uddannelsesstrategiske pejlemærker som nævnet skal arbejde 
videre med i den kommende tid. Endelig informerer SL om at der  
til et kommende SN-møde skal drøftes digitalisering som en del 
af KUs model for de studerendes digitale dannelse.  

 
Ad 13) Information om bæredygtighedskursus på litt. v. JB (5 min) 

JB informerer kort om at der er et ønske om at integrere 
bæredygtighedsinitiativer i forbindelse med klyngerne og deres 
udvikling af kurser. JH følger op med information om det netop 
udsendte initiativ fra Ulrik Ekman vedrørende ansøgning om 
midler til undervisning.  
 

Ad 14) Evt. 
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